

Bestyrelsesmøde 30 juni 2016.

Til stede: Lars, Dorte, Kiki, Tanja, Leise,

Afbud: Luna, Lærke, Morten, Pernille, Ida, Ingrid, Kimmie,

Referat:

Referat blev godkendt.

Nyt fra formanden:

Dorte har aftalt lån af mark til P-plads til D4-mesterskab.

Aftale med Garden Shop om lån af planter til stævnet.

Dorte foreslår at klubben får et tilbud om familie kontingent på medlemskab, Leise vil regne på det.

Nyt fra udvalgene:

Junior: der er 13 tilmeldinger til ridelejren, så den bliver afholdt.

Springudvalg:

Der mangler bomme, spånegreven er forsvundet, der ønskes køb af ny, flere ravere til banen ønskes.

Matrialeudvalg:

Jørn har sørget for palle tanke til vand, og leveret dem i klubben.

Eventuelt:

Leise undersøger mulighed for skurvogn til ekstra sekretariat.

Vi undersøger mulighed for udvidelse af springdommerhus, så der også er plads til sekretariat.

Dorte indhenter tilbud.

Åbne/lukkevagter til D-stævne er på plads.

Næste møde: 4 august kl 19.00 i NVR